

Wenche Maartmann-Moe

From: Ann-Elisabeth Serck-Hanssen
Sent: 24. februar 2009 15:36
To: Ann-Elisabeth Serck-Hanssen; Reidar Gjærum; Siv Helen Rygh Torstensen
Cc: Tom Melbye Eide
Subject: SV: RE: Et spørsmål til - ny status

Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

Hei,
Ble oppringt av ceo i dag JF Dale. Jeg har understreket at vi foretningmessig ikke vil forfølge dette prosjektet videre basert på foretningmessig helhetlig vurdering. Dette gjelder også eventuell nedskalert aktivitetsnivå selv om info sjekkes ut. De handlinger vi har sett de siste to uker gir meg en bekreftelse på at dette ikke er selskap vi vil alliere oss med i denne type prosjekt. Jeg kommenterte selvsagt ikke dette.

Hans hovedpoeng var å bringe frem et trusselbilde dersom vi ikke tok et ansvar for videre avklaring. Følgende ord ble brukt: skummel situasjon som kan rulle videre i presse, eiere og styrerepresentanter gir seg ikke, og at de vil renvaske seg og rydde opp. selskape

Sendt fra en Windows Mobile®-telefon.

Wenche Maartmann-Moe

From: Ann-Elisabeth Serck-Hanssen
Sent: 24. februar 2009 15:49
To: Ann-Elisabeth Serck-Hanssen; Reidar Gjærum; Siv Helen Rygh Torstensen; Øistein Johannessen
Cc: Tom Melbye Eide
Subject: SV: RE: Et spørsmål til - ny status

Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

Beklager, skriver fra tlf.
fortsettelse

Selskapets svake situasjon gir stor desperasjon blant ledelse og eiere, snart insolvent.

Dale utfordrer på nytt vår vurderingsprosess hvor han mener vi burde informert om at det var en reell mulighet for at prosjektet ikke ble besluttet. Sistnevnte mener vi ha gjort klart, men det har nok blitt oppfattet som om dette var i boks ettersom fremforhandlet termsheet var del av beslutningsgrunnlaget samt at det ikke var enkeltfunn som isolert sett stoppet prosjektet i due dil. Dale mener at uten oss med får de ingen nye investorer med.

Jeg understreket på nytt at vår ledelsesbehandling er reell og at dette har blitt kommunisert, at vi har vært konstruktive mht informasjonspunktet, og at de bør søke nye investorer ettersom de selv mener informasjonen er en misforståelse. Utvilsomt vil de helst ha oss med, men det har jeg nå lukket 100 prosent, og jeg tror vi kan vente ny mediarunde om at vi ikke har vært tilstrekkelig etterrettelige i vår dialog mht prosjektet. Realiteten er jo at det pt ikke finnes noen relevant industrielle langsiktige interessenter, og jeg vurderer derfor deres hensikt som å ønske å presse oss videre. Vi vil basert på siste to ukers utvikling stanse videre sonderinger i Ghana, ettersom dette synes ha mer ned enn oppside. Ring dersom avklaringsbehov.
Nb Jan Reinås har også kontaktet Alexandra.
Ann E

Ann E

Sendt fra en Windows Mobile®-telefon.